



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Letter to describe your city

Paris, le 18 Novembre, 2021

Cher Aneesh/ Chère Neha

Comment vas-tu ? Je vais bien ici et j'espère que tu vas aussi bien. Dans cette lettre, je vais décrire ma ville. Paris, la Ville Lumière, est la capitale de la France. C'est une belle ville située sur la Seine. Le fleuve Seine divise la ville en deux parties : La rive droite (au nord) et la rive gauche (au sud). Paris est une ville très ancienne et elle a vingt arrondissements. C'est le centre économique, culturel, industriel et commercial de la France. Elle a de beaux musées, théâtres, monuments et avenues. Beaucoup de touristes visitent Paris. Le métro parisien est très commode. J'aime ma ville.

Amitiés
Manuel

Paris, November 18, 2021

Dear Aneesh / Dear Neha

How are you? I'm fine here and hope you're also doing well. In this letter, I am going to describe my city. Paris, the City of Lights, is the capital of France. It is a beautiful city located on the Seine. The Seine river divides the city into two parts: the right bank (to the north) and the left bank (to the south). Paris is a very old city and it has twenty districts. It is the economic, cultural, industrial and commercial center of France. It has beautiful museums, theaters, monuments and avenues. Many tourists visit Paris. The Parisian metro is very convenient. I love my city.

Wishes
Manuel